
                

Αθήνα, 22 Μαΐου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εξωτερικών, κ. Γεώργιο Γεραπετρίτη 

 

  

Θέμα: «‘Σιγή Ιχθύος’ από το ΥΠΕΞ για τη ‘μαύρη’ επέτειο των 106 ετών από 

τη Γενοκτονία των 353.000 Ελλήνων του Πόντου». 

 

Σύμφωνα με κεντρικό δημοσίευμα της εφημερίδας «ΕΣΤΙΑ» το Ελληνικό Υπουργείο 

Εξωτερικών δεν προέβη σε καμία δήλωση / ανακοίνωση για τη θλιβερή επέτειο της 

19ης Μαΐου, ήδη καθιερωμένης από τη Βουλή των Ελλήνων (11η Μαρτίου 1994) ως 

επίσημη ημέρα μνήμης για τη ΓΕΝΟΚΤΟΝΙΑ 353.000 Ελλήνων του Πόντου, αλλά 

βρήκε το χρόνο και τη διάθεση να οργανώσει διαδικτυακή εκδήλωση για την 

αντιμετώπιση της …ομοφοβίας, αποστέλλοντας  εγκύκλιο σε όλες τις ανά τον κόσμο 

πρεσβείες μας, αναφέροντας χαρακτηριστικά: «Σε συνέχεια του εγγράφου κας Γενικής 

Γραμματέως ΑΠ 26026/08.05.2025, αποστέλλεται εκ νέου, προς διευκόλυνσή σας, ο 

σύνδεσμος παρακολούθησης της εκδήλωσης για την Παγκόσμια Ημέρα κατά της 

Ομοφοβίας, Τρανσφοβίας και Αμφιφοβίας, η οποία θα πραγματοποιηθεί αύριο 

Παρασκευή 16 Μαΐου 2025 και ώρα 10:00-12:00. Για τυχόν διευκρινίσεις και 

ερωτήματα, μπορείτε να απευθύνεστε στο Γραφείο Γενικής Γραμματέως/Τμῆμα 

Ισότητας, καθώς και στην Ελληνική Διπλωματική Ακαδημία.» 

Άκρως προκλητική και ιστορικά αβάσιμη είναι η ανακοίνωση - απάντηση του 

τουρκικού ΥΠΕΞ με την οποία χαρακτηρίζει «αβάσιμους ισχυρισμούς» 

την Γενοκτονία των Ποντίων, παρουσιάζοντας ως «παραληρηματικές» τις δηλώσεις 

της Ελληνικής πολιτική ηγεσίας, ενώ ισχυρίζεται μάλιστα ότι ο Ελληνικός στρατός 

διέπραξε «φρικαλεότητες»! 
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Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Συμπληρώνοντας ήδη 106 χρόνια από την εξόντωση του Ποντιακού Ελληνισμού 

και αναγνωρίζοντας το χρέος όλων των Ελλήνων απέναντι στην ιστορία μας, 

ώστε να διατηρήσουμε ζωντανή τη μνήμη των τραγικών θυμάτων της 

γενοκτονίας από τους Νεότουρκους του Μουσταφά Κεμάλ, μπορείτε να μας 

ενημερώσετε εάν εκδώσατε κάποια σχετική - επετειακή - ανακοίνωση για το 

ζήτημα αυτό, όπως πολύ ορθά έπραξε ο Πρόεδρος της Ελληνικής Δημοκρατίας 

και αν όχι, για ποιο λόγο; Υπάρχει φόβος μήπως διαταραχθούν οι σχέσεις μεταξύ 

των δύο κρατών, αν μνημονεύσουμε αδιαμφισβήτητης έκτασης και έντασης 

θηριωδίες εις βάρος του Ελληνισμού; 

2. Οι δράσεις του ΥΠΕΞ για την Παγκόσμια Ημέρα κατά της Ομοφοβίας, 

Τρανσφοβίας και Αμφιφοβίας (!), θεωρείτε πως είναι πιο σημαντικές και 

ουσιώδεις για την εξωτερική πολιτικής της χώρας, από την επίσημη καταγγελία 

της Τουρκίας, ειδικά όταν αμφισβητεί τη ΓΕΝΟΚΤΟΝΙΑ των Ποντίων αδελφών 

μας και προσπαθεί να αλλοιώσει και να μεταστρέψει τα ιστορικά γεγονότα;  

3. Γιατί δεν απαντήσατε στην κατάπτυστη και προκλητικά ανιστόρητη ανακοίνωση 

του τουρκικού υπουργείου εξωτερικών που ανέφερε ότι :« ..ο Ελληνικός στρατός 

διέπραξε αμέτρητες θηριωδίες στα εδάφη της Ανατολίας που κατέλαβε με την 

υποστήριξη των ιμπεριαλιστικών δυνάμεων της εποχής..» ενισχύοντας σε κάθε 

ευκαιρία την επεκτατική και αναθεωρητική πολιτική της; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




